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رد شایعه مذاکره بارسلونا با هالند توسط لاپورتا
رئیــس  خــوان لاپورتــا 
باشگاه بارســلونا ادعا کرد که 
این باشگاه هنوز مذاکره ای با 
ارلینگ هالند ســتاره نروژی 
بروسیا دورتموند نداشته است. 
روز  فوتبالی،  گــزارش  به 
زیادی مبنی  اخبار  گذشــته 
ملاقــات ژاوی هرنانــدز بــا 
ارلینگ هالند در شهر مونیخ در رسانه ها منتشر شد و این سرمربی 42 ساله نیز 
در واکنش به این اخبار گفت: »نمی توانم از جزئیات به شما بگویم. فقط می توانم 
بگویم که ما در حال کار کردن بر روی حال و آینده بارســلونا هستیم.« به نقل 
از مارکا، با این حال لاپورتا تمامی شایعات مربوط به مذاکره با هالند را رد کرد. 
او در جلســه ای با گروهی از هواداران بارســلونا گفت: »می توانم هرگونه مذاکره 
برســر هالند را انکار و تکذیب کنم. نه جلســه ای بود و نه گفت و گوی خاصی 
شــکل گرفت. دیدار ژاوی با هالند در شهر مونیخ به من ارتباطی ندارد، اما فکر 
می کنم که دو فرد ورزشکار می توانند راجع به فوتبال صحبت کنند. اولین کاری 
که ما باید انجام بدیم، تماس گرفتن با بروسیا دورتموند، باشگاه هالند است.« در 
قرارداد این ســتاره بیست و یک ساله، بند فسخ 70 میلیون یورویی وجود دارد 
و بسیاری از خبرگزاری ها احتمال می دهند که هالند به طور قطعی در تابستان 
از سیگنال ایدونا پارک خارج خواهد شد. بارسلونا، رئال مادرید و منچسترسیتی 

مشتریان او هستند.

قهرمان المپیک فاتح ماراتن توکیو شد
کنیا،  از  کیپچوگــه  الیود 
ماراتــن  دوره  دو  قهرمــان 
المپیک و رکورددار جهان، روز 
یکشــنبه با زمان دو ساعت و 
دو دقیقه و 40 ثانیه در ماراتن 
توکیو ژاپن قهرمان شــد.  به 
نقــل از رویترز، کیپچوگه که 
ســال گذشــته در بازی های 
توکیو از عنوان ماراتن خود در شهر ساپورو دفاع کرد، توانست با زمان دو ساعت و 
دو دقیقه و 40 ثانیه در ماراتن توکیو ژاپن قهرمان شود. آموس کیپروتو هموطن 
کیپچوگه با زمان 2:0۳.۱۳ دوم شــد و تامیرات تولا از اتیوپی با زمان 2:04.۱4 
سوم شد. کیپچوگه در توییتر خود نوشت: من به پیروزی در ماراتن توکیو افتخار 
می کنم، جایی که مردم در قلب و ذهن خود دوندگی را دوست دارند. خیلی خوب 
اســت که اکنون در 4 مسابقه از ۶ مسابقه بزرگ ماراتن جهان برنده شده ام. این 
دونده ۳7 ساله با ثبت زمان 2:0۱:۳۹ در برلین در سال 20۱۸ رکورد جهانی را 

در اختیار گرفت.

مامور ضد دوپینگ شهر به شهر به دنبال ورزشکاران!
مامور ضد دوپینگ شهر به 
شهر به در خانه ورزشکاران از 
جمله وزنه برداران می رود تا از 
آنها تست دوپینگ بگیرد.   به 
گزارش ایســنا، مامور زن ضد 
دوپینگ از جمعه به ایران سفر 
کرده و سراغ تمام ورزشکارانی 
می رود که نامشــان در لیســت آنها قرار دارد.  در لیســت او نام تعدادی از وزنه 
برداران ملی پوش قرار دارد و برخلاف دفعات قبل که از وزنه برداران خواســته 
می شد به محل فدراسیون بیایند تا از آنها تست دوپینگ گرفته شود، این مرتبه 
خــود این مامور به در خانه وزنه برداران رفته تا از آنها تســت بگیرد. او ابتدا در 
تهران بود و سپس به کرج رفت. دیروز)یکشنبه( به اصفهان رفت و سپس راهی 
کرمانشــاه و تبریز می شود تا از وزنه برداران مدنظر خود تست بگیرد. در لیست 
این ماموران، علاوه بر وزنه برداران مرد، وزنه بردار دختر هم وجود دارد. البته این 
مامور ضد دوپینگ سراغ رشته های دیگر هم رفته است و اصرار دارند بدون اطلاع 
قبلی این کار انجام شــود. ورزشــکاران روزهای حساسی را پشت سر می گذارد. 
برای مثال بیش از سه نمونه دوپینگ مثبت در رشته وزنه برداری می تواند منجر 
بــه حذف وزنه برداران ایران در المپیک پاریس شــود و این اتفاق زنگ خطر را 
برای این رشــته به صدا درآورد که ورزشکاران هر لحظه باید آماده دادن تست 

دوپینگ باشند.

رقابت های قهرمانی جهان والیبال نشسته
 باز هم به تعویق افتاد

رقابت های قهرمانی جهان 
والیبال نشســته مــردان که 
اردیبهشــت ۱40۱  بود  قرار 
به میزبانی چین برگزار شود، 
برای دومین بار به تعویق افتاد. 
رقابت های قهرمانی جهان 
والیبال نشسته مردان که قرار 
بود 27 اردیبهشت ۱40۱ به 
میزبانی کشور چین برگزار شود، به دلیل انصراف کشور میزبان، این رقابتها برای 
دومین بار به تعویق افتاد. علی کشفیا رئیس انجمن والیبال نشسته با اعلام این 
خبر، گفت: این مســابقات قرار بود اسفندماه امسال در چین برگزار شود که به 
دلیل تشــدید کرونا از سوی کشــور میزبان به تعویق افتاد. وی در پایان افزود: 
براســاس نامه ای که از سوی فدراسیون جهانی دریافت کردیم، این طور عنوان 
شــده که چین از برگزاری مســابقات کناره گیری کرده و قرار است فدراسیون 
جهانی به زودی زمان و مکان جدید برگزاری رقابت های قهرمانی جهان والیبال 

نشسته مردان را به کشورهای شرکت کننده اعلام کند.

لیگ برتر فوتبال
تراکتور از پس قعرنشین هم بر نیامد

عباس زاده جشن »ساغلام« را خراب کرد
تبریز  تراکتور  فوتبال  تیم 
در اولیــن بازی خــود تحت 
ســاغلام«  »ارطغرل  هدایت 
مقابل تیم قعرجدولی جدولی 
پدیده مشــهد متوقف شد. به 
گزارش ایرنا، در اولین دیدار از 
هفته بیست و یکم لیگ برتر 
فوتبــال، تیم فوتبال پدیده از 
ساعت ۱4:۳0 روز یکشنبه در ورزشگاه ثامن مشهد با قضاوت سید رضا مهدوی 
به مصاف تراکتور رفت که این دیدار در نهایت با تساوی بدون گل دو تیم خاتمه 
یافت. پدیده انتهای جدولی دنبال این بود تا بتواند از این دیدار خانگی استفاده 
کند و شــرایط خود را در جدول بهبود بخشــد. از طرفی تراکتور بحران زده هم 
دنبال این بود تا بتواند پس از یازده بازی نبردن، مقابل تیم انتهای جدولی روند 

ناکامی های خود را با برد خاتمه دهد.
این اولین بازی تراکتور تحت هدایت ارطغرل ساغلام بود و این مربی ترکیه ای 
دنبال این بود تا شروع خوبی در بازگشت به تراکتور داشته باشد. با این حال ابتدا 
تراکتور در دقیقه ۱4 بازی صاحب یک ضربه پنالتی شــد که محمد عباس زاده 
توپ را به ســمت چپ پایین دروازه فرســتاد که یوسف بهزادی آن را به زیبایی 

مهار کرد.
تلاش دو تیم در نهایت ثمری نداشت و بازی بدون گل به اتمام رسید.

با این نتیجه پدیده با ۹ امتیاز در انتهای جدول ماند. تراکتور هم با ۱7 امتیاز 
در رده سیزدهم قرار دارد.

ترکیب پدیده:
یوسف بهزادی، علی طاهران، محمدحسین حیدری، مهدی شریفی، مجتبی 
بیژن، محمدابراهیم رضازاده، فردین رابط، مرتضی حسین زاده، رحمان جعفری، 

امیرحسین نعمتی، محمدرضا رئوفی منش.
ترکیب تراکتور:

محمدرضا اخباری، عبدالله ناصــری، هادی محمدی، آرش قادری، ابوالفضل 
رزاق پور، مهدی کیانی، اکبر ایمانی، ســعید واسعی، علی دشتی، پیمان بابایی، 

محمد عباس زاده.

اخبار کوتاه

سرمربی تیم ملی تکواندوی جمهوری آذربایجان گفت: 
»هادی ساعی« کارش را بلد اســت و امیدوارم با تلاش او، 
اتحاد خانواده این رشــته و حمایت های ارگان های ورزشی، 

تکواندوی ایران به اوج بازگردد.
»رضا مهماندوســت« مربی پرافتخــار تکواندوی جهان 
که همراه با تیم ملی جمهــوری آذربایجان برای حضور در 
مسابقات بین المللی تکواندوی کشورمان به تهران سفر کرده 
اســت در گفت وگو با ایرنا صحبت های جالبی انجام داد که 

شرح آنرا در زیر می خوانید:
چه شد که در مسابقات بین المللی تهران شرکت 

کردید؟
طبق برنامه ای که در ابتدای سال میلادی برای تیم ملی 
آذربایجان تدوین کردیم باید در مسابقات اروپایی به میدان 
می رفتیم. اما پس از انتخاب شــدن »هادی ساعی«، حضور 
در اروپا را لغو کرده و به تهران آمدیم. ســاعی با من تماس 
گرفت و بدون تعلل مقدمات حضور در مســابقات ایران را 

فراهم کردم.
شنیده ایم شرایط در تیم ملی آذربایجان مشکل 

شده است؟
مشکلات پس از المپیک ریو آنقدر زیاد شده است که اگر 
بخواهم بگویم، زمان زیــادی می برد. باور کنید برای تغذیه 
تیم ملی، محل تمرین و اسکان که امکانات ابتدایی است هم 

وضعیت بسیار بدی داریم.
ولی بارها خبر منتشر شد که شما بهترین شرایط را 

در این کشور دارید؟
بله در ابتــدا و تا المپیک ریو همه چیــز خوب بود. اما 
وقتی از اهداف فدراســیون، جلوتر بودیم و همه مدال ها و 
قهرمانی ها را به دســت آوردیم دیگر شرایط ایده الی وجود 
نداشــت. شاید خودم مقصر هستم که همه اهداف را خیلی 

زود به نتیجه رساندم.

از فدراسیون آذربایجان مطالبه مالی دارید؟
۹ مــاه حقوق معوقه دارم که به تدریج در حال پرداخت 
شدن است. تا المپیک پاریس با این فدراسیون قرارداد دارم. 

البته قرارداد ما معرفتی است و روی کاغذ چیزی ننوشتیم.
با این شــرایط چرا به حضور در این کشور پایان 

ندادید؟
بــاور کنید بارها قهــر کردم و آماده بازگشــت به ایران 
بودم که هر بار مسوولان فدراســیون آذربایجان مانع شده 
و قول هایــی دادند. دفعه آخر هم اعلام کردند که همه چیز 

بهتر می شود.
دوست ندارید دوباره در ایران فعالیت کنید؟

بحث دوست داشتین نیست. اکنون ورزش کاملا حرفه ای 
است و تعارفی وجود ندارد. یک مربی باید ببیند کجا شرایط 

مالی و سایر موارد بهتر است. اکنون ایران مربیان زیادی در 
تکواندو دارد که قطعا از من بهتر هستند.مشــکل مدیریتی 
هم که برطرف شده و مطمئن هستم تیم ملی ایران به اوج 

بازمی گردد.
زمانی تنها چند کشور در تکواندو صاحب قدرت 
بودند امــا اکنون همه چیز تغییر کــرده؛ دلیل آن 

چیست؟
موافقم. زمانی ایران، کره جنوبی، اســپانیا و چند کشور 
دیگر صاحب قدرت بودند. در آن زمان مسابقات تا این حد 
گسترده نبود. کلاس آموزشی وجود نداشت. فیلم تمرینات 
مربیان مطرح را نمی توانستیم پیدا کنیم؛ اما پس از المپیکی 
شــدن تکواندو همه چیز تغییر کرد و این رشــته در دنیا 

گسترده شد.

دلیل پیشــرفت تکواندوی اروپا و حتی سرتاسر 
جهان را در چه می دانید؟

ببینید الان هر هفته یا هر ماه در اروپا مسابقات بین المللی 
برگزار می شود که بدون مشکلی می توان در آن حضور یافت. 
اردوهای متعدد تمرینی، کلاس های آموزشی، استاژها، علم 
تمرین و ورزش و ســایر موارد آنقدر زیاد است که در اروپا و 

تمام دنیا تکواندو جای خود را پیدا کرد.
و چرا ایران در چند سال اخیر افت کرد؟

محدودیــت اعزام، نبود پول و امکانات از مواردی بود که 
ایجاد مشــکل کرد. نمی شود صبح تا شب فقط تمرین کرد 

و قهرمان شد. 
ســرمایه گذاری و کار علمی تاثیر زیادی دارد که ما هم 
باید به این سمت برویم. زمانی در مسابقات ترکیه فقط ۱0 
کشــور می آمدند و من با تیم آذربایجان تمامی مدال ها را 
درو می کردم اما امسال 4۹ کشور و چند صد شرکت کننده 

بودند و برای مدال گرفتن واقعا مکافات داشتیم.
سطح همین مسابقاتی که در ایران برگزار می شود 

چگونه است؟
واقعا با ســال های گذشــته قابل قیاس نیســت. حضور 
قهرمانان مطرح ازبکستان و نفرات عنوان دار اردن و قزاقستان 
در کنار قهرمانان ایران موجب شد تا مبارزاتی عالی را شاهد 

باشیم. ثابت شد ایران هم می تواند میزبان بهترین ها باشد.
با توجه بــه ارتباط خوب با هادی ســاعی، چه 

توصیه ای برای او دارید؟
هادی کارش را بلد است و من می خواهم به اطرافیانش 
توصیه کنم که اگر به آنها پسُــت نداد تبدیل به مخالفش 

نشوند.
امیدوارم ارگان های ورزشی هم حامی فدراسیون باشند 
تا شرایط برای حضور در مسابقات مختلف و رسیدن به اوج 

فراهم شود.

 معاون اسبق ســازمان تربیت بدنی گفت: 
اگر استقلال و پرسپولیس سودآور هستند، چرا 

دولت در آنها سرمایه گذاری نمی کند؟ 
امیر رضــا واعظ آشــتیانی در گفت و گو با 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، در خصوص 
اینکه قرار است اســتقلال و پرسپولیس وارد 
فرابورس شــوند و آیا وی حاضر است سهامی 
از این دو باشــگاه خریداری کند یا خیر اظهار 
داشــت:نه، چرا باید سهام بخرم؟سهامی که پر 
از ریسک است را چرا باید بخرم؟ وقتی رئیس 
ســازمان خصوصی ســازی مدعی می شود در 
صفحه کدال دو باشگاه چندین سند وجود دارد 
که هر کدام از این اســناد دوباره چند شــاخه 
می شود که در آنها شفاف سازی است، به نظر 
شــما کدام هوادار یا مــردم فرصت دارند همه 
اینهــا را بخوانند، تحلیل کننــد که در نهایت 
بخواهند ۳00 هزار تومان خرید کنند. آیا ۳00 
هزار تومان تومان خریــد این همه انرژی نیاز 

دارد؟
وی افــزود: آقایان ســهام دو باشــگاه رادر 
فرابورس و در وضعیت نارنجی قرار دادند، مثل 
اینکه کارخانه ای تولیدات دارد و 2 نوع ضایعات 
دارد، یــک بخشــی از این ضایعــات بازیافت 

می شــود و یک بخش دیگری باید امحا شود. 
بهتر اســت توضیح بدهند این سهام به شکل 
کدام نوع ضایعات است؟ سهامی که می گویند 
مشابه ضایعات بازیافتی است یا آنهایی که باید 
امها شــود؟ این مثال ســاده را زدم که مردم 
بدانند چه اتفاقــی می افتد.من با صراحت می 
گویم هر نوع اتفاقی رخ بدهد سازمان خصوصی 
سازی و مراجع دیگری که می توانند ورود کنند 

باید پاسخگو باشند. 
قائم مقام اسبق سازمان تربیت بدنی گفت: 
اگر مردم این روزها به خاطر هر مساله کوچک 
و بزرگی مقابل وزارت ورزش تجمع و اعتراض 
می کنند حالا با این نوع واگذاری ســهام کاری 
می کنند که طرفداران فوتبال به چند نقطه و 
حتی مقابل ســاختمان بورس بروند و تجمع 
کنند. بخشی از این ارزشگذاری که برای سهام 
دو باشگاه کرده اند بر اساس بیزیس پلن  صورت 
گرفته در صورتی که این شــیوه ارزشــگذاری 
برای شرکت های نوپا است. مگر این دو باشگاه 
اســتارتاپ هستند؟ این کار با عجله و همراه با 
چالسشهای خاص توســط سازمان خصوصی 
ســازی انجام شده و دلیل این همه شتابزدگی 

اصلا مشخص نیست.

آشتیانی تاکید کرد: متاسفانه در این مساله از 
سیستم راه بنداز و جا بنداز استفاده شده است. 
می گویند تا شــهریور ماه 5۱ درصد را واگذار 
کنیم. مگر AFC نگفت این دو باشگاه مالکیت 
مشــترک دارد؟ شما تا ۶ ماه دیگر چگونه می 
خواهید این عمل را برای  AFC توجیه کنید؟ 
آقایان با تصمیمشان کاری می کنند سال آینده 
هم این دو تیم محروم باشــند. یعنی AFC از 
موضع خودش تا شهریور عقب نشینی می کند؟ 
وی یادآور شد: اینها مشکلاتی است که باید 
اشاره شــود. اگر بحث این است که خصوصی 
ســازی شــود این روش درســت نیست. اگر 
استقلال و پرسپولیس سودآور هستند چرا خود 
دولت در آن ها سرمایه گذاری نمی کند؟ وقتی 
سودآور شد ببرند و آن را در صفحه اصلی بورس 
قرار بدهد. چرا  دولت باید خودش را درگیر با 
۱0 درصد هــواداران کند؟ این کار  نوعی رفع 
تکلیف کردن اســت. اصلا بحث این نیست که 
کاری اساســی را انجام بدهند. این کار از کجا 
الوگو برداری شده است؟ باشگاه های خصوصی 
سازی بیش از 50 ســال تجربه در دنیا دارند. 
شــما می خواهید 50 ســال تجربه یک کشور 
دیگر را یک شبه الگو برداری کنید؟ چرا برای 

کشور چالش درســت کنید؟ چرا هزینه های 
اجتماعی ایجاد می کنید؟

مدیرعامل اسبق استقلال خاطرنشان کرد: 
چرا کاری می شــود که برخــی مخالفان که با 
نظام عناد دارند، پشــت این قضیه قرار بگیرند 
و در نهایت اصلاح آن باعث هزینه گزاف برای 
کشور شود؟ بندهایی که در گزارش حسابرس 
آمده جالب توجه است. هر شرکت دیگری این 
گزارش حسابرســی را داشــت رد می شد. اگر 
پرســپولیس سود کرده در کدال او قرار بدهید 
که این عدد را از کجا آوردید؟ نکته مهم تر این 
است که می گویند خریداران سهام سرخابی ها 
به دنبال سود کوتاه مدت نباشند.آیا آقایان بابت 
این پولی که از مردم می گیرند در پایان ســال 

مالــی که مصادف با پایان لیگ اســت قابلیت 
توزیع سود را دارند؟ 

وی افزود: تاکید می کنم اگر باورتان این است 
که دو باشــگاه سود آور هستند، چرا دولت ۱0 
درصد روی آنها سرمایه گذاری نمی کند؟ واقعا 
به این مساله خوشبین نیستم چون این موضوع 
مورد نقد جدی کارشناسان در حوزه اقتصاد و 
به خصوص بورس است. خود مسئولان بورس و 
فرابورس وقتی صحبت می کنند  با تردید درباره 
نوع واگذاری و رونــد کار حرف می زنند. نمی 
دانم چه اصراری برای این کار وجود دارد. البته 
امیدوارم نتیجه این عمل مثبت باشد اما قطعا 
چالش هــای جدی در حوزه ورزش و اجتماعی 

در آینده این کار خواهد بود.

 عضو هیات رئیســه فدراســیون بسکتبال 
گفت: بعد از انتخابات بود که متوجه شدم که 
به عنوان کارشــناس خبره برای هیات رئیسه 

فدراسیون انتخاب شده ام. 
عنایت الله آتشــی در گفت وگــو با خبرنگار 
ورزشــی خبرگزاری فارس، در مورد حضورش 
در هیأت رئیســه فدراسیون بســکتبال برای 
دوره جدید اظهار داشــت: واقعیتش این است 
که خودم خبر نداشتم که انتخاب شده ام. چند 
وقت پیش جواد داوری رئیس فدراسیون زمانی 
که کاندیدا شده بود با من صحبت کرد و گفت 
اجازه می دهید در خدمت شما باشیم؟ من هم 
اعلام کردم کمک می کنم اما نمی دانستم قرار 

است برای هیأت رئیســه به عنوان کارشناس 
خبره برایم رأی گیری کنند، تا اینکه روز مجمع 
انتخاب و خبر دار شدم، البته این لطف اعضای 
مجمع و جامعه بسکتبال است که مرا انتخاب 
کردند. وی در مورد اینکه آیا پس از انتخابات با 
داوری صحبت کردید یا خیر، گفت: دو روز بعد 
با هم صحبت کردیم که گفت فعلا در اصفهان 
است و برای گرفتن ابلاغ به تهران خواهد آمد. 
پیشکســوت بســکتبال ایران ادامه داد: ما 
عمرمان را در این راه گذاشتیم و تا نفس داریم 
وظیفه مان اســت که به مردم مملکت خدمت 
کنیــم و اگر کمکی از دســتمان بربیاید دریغ 

نمی کنیم. 

باید همه استان ها فعال شوند
 وی در مورد اینکه الان مهمترین کاری که 
باید برای بسکتبال انجام شود چیست، گفت: 
کســی که در جامعه بسکتبال حضور داشته و 
اطلاعات لازم را دارد راهکار مشــکلات را هم 
می داند. بســکتبال منحصر به آتشی نمی شود 
بلکــه به جامعه  آن می شــود. هــر کاری قرار 
اســت انجام شــود باید جمیع جهات درنظر 
گرفته شــود. ما ۳۱ استان داریم که همه باید 
بارور شوند، اما یکســری از استان ها پتانسیل 
بالایــی دارند مثــل چهارمحــال و بختیاری. 
البته استان های دیگر هم استعدادهای خوبی 
دارند. یکسری هم با بودجه و امکانات است که 

الحمدلله الان وضعیت زیاد بد نیست. ما لیگ 
برتر، دســته اول و دسته دوم را داریم که همه 
تیم ها ورودی دادند و با پول خود آنها می توانیم 

برایشان کار کنیم. 
تیم ملی ویترین هر فدراسیون 
است،کار در ادامه سخت تر می شود

آتشــی در مــورد اینکه شــرایط تیم ملی 
بســکتبال را چگونه می بیند، گفــت: فعلًا در 
ابتــدای راه هســتیم و در ابتدای مســیر کار 
ســخت تر می شــود. به هر حــال ویترین هر 
فدراسیون تیم ملی آن است و باید برنامه ریزی 
و هزینه کنیم و ترس و واهمه را کنار بگذاریم. 
باید همه دست به دست هم دهند تا تیم ملی 

موفق شود. پیشکسوت بسکتبال ایران در مورد 
اینکه الان اختلافات در بســکتبال زیاد است، 
گفت: وقتی پدر یک خانواده به همه چیز توجه 
داشته باشــد، فرزندان هم مستعد بار می آیند. 
بســکتبال هم به همین شــکل است. جامعه 
بسکتبال بافرهنگ هســتند و شرایط را درک 

می کنند.
وی ادامه داد:  بسکتبال متشکل از چند گروه 
مانند مربی، داور، بازیکن، باشگاه ها و رسانه ها 
اســت. همه اینها هستند که یک فدراسیون را 
به وجود می آورند، اگر یکی از اینها نباشــد کار 
لنگ می ماند. همه باید با هم منسجم باشند و 

شایسته سالاری حرف اول را بزند.

مهماندوست: در ورزش حرفه ای جایی برای تعارف نیست

 اطرافیان »ساعی« اگر پسُت نگرفتند دشمن او نشوند

آشتیانی: واگذاری سرخابی ها فقط برای رفع تکلیف است

 اگر باشگاه ها سودآور هستند چرا دولت برای شان سرمایه گذاری نمی کند؟ 

آتشی: 

رئیس فدراسیون مثل پدر خانواده باید به همه چیز توجه کند 

رئیس فدراسیون جودو گفت: فعالیت های صورت گرفته 
نشــان دهنده آن است که با وجود تعلیق اما جودو در ایران 
زنده است و اقتدار خود را به دنیا و فدراسیون جهانی نشان 

دادیم و نوعی تعلیق جودو را ضربه فنی کردیم.
به گزارش خبرنگار ورزشی ایرنا، »آرش میراسماعیلی« 
روز )یکشنبه( در نشســت خبری اظهار داشت: با توجه به 
همه محدویت های کرونایی و تعلیق، امسال می توانیم سوپر 
لیگ و لیگ امید را برگزار کنیم. سال گذشته این مسابقات 
را با شرایط ســخت تری برگزار کردیم و شرایط سخت تری 
برای برگزاری مســابقات داشتیم، با این وجود باز هم تیم ها 
و جودوکاران با انگیزه بالایی در لیگ شرکت کردند. امسال 
به طور حتم لیگ رده سنی زیر 2۳ سال )امید( را در برنامه 
قرار دادیم. در لیگ رده ســنی امید ۱2 تیم و سوپر لیگ ۹ 

تیم حضور دارند.
وی افــزود: باید شــرایط لیــگ حرفــه ای و وضعیت 
جودوکاران بهتر شود. البته می طلبد حامیان مالی بیشتری 
در جودو داشــته باشیم اما متاسفانه ترغیب باشگاه ها برای 
حضور در لیگ جودو دشوار است چرا که علاقمند هستند 
در فوتبال سرمایه گذاری کنند و این خوب نیست و امیدوارم 
باشگاه ها کمک حال رشــته های دیگر باشند و باشگاه های 

بزرگ در لیگ سایر رشته ها مانند جودو نیز حضور یابند.
رئیس فدراســیون جودو عنوان کرد: کیفیت و ســطح 

فنی جودوکاران به طور قطع بهتر خواهد شد، زیرا رده پایه 
اردوهای ملی را پشــت سر گذاشــتند و بزرگسالان اردوی 
مشترک بین المللی و جایزه بزرگ را تجربه کردند و از لحاظ 

فنی لیگ ما شرایط بهتری دارد.
دارنده 2 طلا و برنز جودو قهرمانی جهان ادامه داد: تیم 
ملی جودو عراق اکنون در ایران اســت و ماه آینده تیم های 
نوجوانان و جوانان کشــورمان به ترکیه می روند و تیم ملی 
بزرگســالان نیز بعد از عید در کمپ تونس شرکت می کند. 
این فعالیت ها نویدبخش آن است که اگر ما را تعلیق کردید 
اما جودو در ایران زنده اســت و در ســطح بین الملل فعال 
هستیم و کمپ بین المللی و تفاهم نامه با کشورهای همسایه 
داریم و اقتدار خود را به دنیا و فدراســیون جهانی نشــان 

می دهیم.
وی اضافه کرد: همه جا اعلام شده که ورزش از سیاست 
جداست، اما این موضوع را اکنون کاملا زیر پا گذاشته اند و 
ورزش را سیاســی کردند و وقتی مــا روی آرمان های خود 
پافشاری کردیم همه دنیا ساکت شدند. اما امروز ثابت کردیم 
کار ما درســت است و شما ورزش را سیاسی می کنید و ما 
سیاسی نکردیم؛ چرا ورزشکار شطرنجی که در تابعیت یک 
کشــور دیگر است با رژیم صهیونیستی مسابقه داد اما الان 
می گویند او برابر نماینده روسیه مسابقه ندهند و این لطف 

خداست.
میراسماعیلی با اشاره به اینکه 2 هفته آینده رای دادگاه 
عالی ورزش )CAS( صادر می شــود، تصریح کرد: تعلیق را 
ضربه فنی کردیــم و روزی که جودو را تحویل گرفتیم ۶0 
هزار نفر جمعیت جودویی کشــور بود اما اکنون با شرایط 

تعلیق به ۹۸ هزار نفر رسیده است. 
با تمام حواشــی و افرادی در داخل کشور که دستشان 
برای جودو رو شده که به چه نحوی با بیگانگان علیه کشور 
رایزنی می کردند، ما افشــاگری کردیم و آنها بخاطر منافع 
شخصی و چند ســفر خارجی می خواهند ایران در میادین 

بین المللی حضور نیابد. می توانستیم در سطح بین الملل در 
این 2 سال بدون تعلیق بیشتر بدرخشیم و امیدوارم جامعه 

جودو بیدار باشد.
وی همچنیــن گفــت: دیدارهای ما در عــراق و حضور 
تیم های ایران در ترکیه و تفاهم نامه های جدید و کمپ های 
مشترک نمایانگر این اســت که با تمام خیانت های برخی 
افراد در داخل کشــور، ســنگ اندازی و حاشیه با قدرت به 
کارمان ادامه می دهیم. جامعه جودو همیشه آگاه بوده و همه 
می دانند از جودو غیرتمندانه دفاع کردیم و هر عزیزی که به 
ما کمک کرده دستش را بوسیدیم اما با کسی شوخی نداریم. 
اگر فردی به دنبال ضایع کردن حق جودو باشــد شــوخی 
نداریم و تمام تلاشــمان این است مسابقات لیگ کمترین 
هزینه را داشــته باشــد و با کمترین حواشی و کیفیت بالا 

مسابقات را برگزار کنیم.
لیگ جودو قرعه کشی شد

میراسماعیلی رئیس فدراسیون جودو همچنین در جمع 
خبرنگاران نیز اظهار داشت: امروز قرعه کشی لیگ را برگزار 
کردیم. ۱۳ تیم در لیگ آینده سازان حضور دارند، در ترکیب 
تیم ها حداقل باید 2 نوجوان باشــند که هدف از این اقدام 
ایجاد پویایی در رده پایه است. سال گذشته بخاطر کرونا این 
مسابقات را برگزار نکردیم اما امسال ویژه برگزار می کنیم و 

نفرات منتخب به تیم ملی دعوت می شوند.
وی افزود: سوپر لیگ جودو سال گذشته با حضور ۱۶ تیم 
برگزار شد؛ امســال با نگاهی حرفه ای شرایط حضور تیم ها 
در لیگ سخت تر شد و این رقابت ها با حضور ۹ تیم برگزار 
خواهد شد. دستمزد جودوکاران امسال چند برابر شده است.

مستندات همکاری برخی افراد داخلی با بیگانگان
رئیــس فدراســیون جودو عنــوان کرد: ایــن روزها به 
مستنداتی پی بردیم که برخی با بیگانگان همکاری می کردند، 
این مستندات را با مراجع قضایی در میان می گذارم و جای 
تاسف اســت یک ایرانی با بیگانگان و مسوولان فدراسیون 

جهانی ارتباط دارند و اطلاعات رد و بدل کردند و باید با این 
افراد برخورد شود. دوستان باید بدانند که ما تعلیق را ضربه 
کردیم  هر چقدر تلاش کردند تا ســرخورده شــویم اما ما 
سرخورده نشدیم. افشاگری هایی کردم و نمی خواهم عنوان 

کنم آن فرد خائن یک ورزشکار یا مربی است. 
جودو کشورمان برای »آرش میراسماعیلی« تعلیق نشد 
بلکه به دلیل سیاست بود. خائنین ورزشی در همه رشته ها 

هستند. 
برخی از مسوولان می گویند اسناد را رو نکنم. انتظار دارم 
دســتگاه قضایی با این موضوع جاسوسی برخورد کند. چرا 

باید بیگانگان اطلاعات ما را داشته باشند.
میراسماعیلی گفت: در پرونده قبلی همه تلاش خود را 
کردیم که تعلیق دائم بود و پیش شــرط فدراسیون جهانی 
مبارزه نمایندگان کشورمان با ورزشکاران رژیم صهیونیستی 
بــود و این تعلیق را در دادگاه عالی ورزش شکســتیم و به 
چهار ســال کاهش یافت. دفاع جانانه ای کردیم. سیاست را 
ســرلوحه ورزش قرار می دهند و در رای دادگاه عالی ورزش 
نیز لابی هایی صورت گرفته اما رای هر چه باشد خیر است و 

با قدرت ادامه می دهیم.
بهره برداری از ۱۲ خانه جودو

وی اضافــه کرد: ۱2 خانه جودو را ظرف دو ســال بهره 
برداری کردیم و اکادمی جودو را فروردین بهره برداری می 

کنیم.
دارنده طلای قهرمانی جهان همچنین گفت: چند باشگاه 
بزرگ داریم که همواره بدنبال فوتبال هستند و این موضوع 
به رشته های دیگر ضربه می زند. رشته هایی همچون جودو 
مظلوم هســتند و قرارداد کل یک باشــگاه بــه اندازه یک 
فوتبالیست دسته دوم نیست. از بسیاری از باشگاه های بزرگ 
خواســتیم در لیگ حضور یابند، قول می دهند اما متاسفانه 
بعد از آن جواب ما را هم نمی دهند. باشــگاه های بزرگ در 

کشتی و والیبال هم نیستند.

میراسماعیلی: 

تعلیق جودو را ضربه فنی کردیم


